

بیان صحفی

عمومية "الشركة القطرية للمحاجر ومواد البناء (ش.م.ق.خ) غير العادية إحدى الشركات التابعة لشركة المركة الملاحة القطرية (ش.م.ع.ق) تُقرر تخفيض رأس المال

-- ٢١ سبتمبر ٢٠٢١، الدوحة – قطر — أعلنت شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق ("ملاحة") أن الشركة القطرية للمحاجر ومواد البناء ش.م.ق.خ ("الشركة") قد عقدت اجتماع جمعيتها العامة غير العادية أمس، حيث قرر السادة مساهمي الشركة الموافقة على توصية مجلس الإدارة بتخفيض رأس مال الشركة بمبلغ وقدره ٥,٤٤ مليون ريال قطري، أي بنسبة ٤٧٪ ليصبح رأس مال الشركة المصرح به والمدفوع ٥٠ مليون ريال قطري والأسهم المصدرة ٥ مليون سهم بقيمة أسمية ١٠ ريال قطري للسهم الواحد، بدلا من ٩٤٫٥ مليون ريال قطري بأسهم مصدرة ٥,٤٠ مليون سهم بقيمة أسمية ١٠ ريال قطري للسهم الواحد. وجاء هذا التخفيض ريال قطري رأس المال متسقاً مع رؤية الشركة المستقبلية.

علماً بأن نسبة الملكية الفعلية لملاحة في الشركة القطرية للمحاجر ومواد البناء (ش.م.ق.خ) تقدر بنسبة ٥٠٪ من رأس مال الشركة.

- انتهى -

نبذة عن "الشركة القطرية للمحاجر ومواد البناء":

تأسست الشركة القطرية للمحاجر ومواد البناء شمق خ منذ مايو ٢٠٠٤ حيث أن النشاط الرئيسي للشركة هو المتاجرة في مواد البناء و استيراد الحصى الجبلي .

نبذة عن "ملاحة":

تأسست ملاحة في يوليو ١٩٥٧ كأول شركة مساهمة عامة مسجلة في قطر وتحمل السجل التجاري رقم (١). تمكنت الشركة من توسيع قاعدة أعمالها لتشمل عمليات النقل البحري للغاز والمشتقات النفطية والحاويات والبضائع السائبة وخدمات دعم المنصات البحرية وإدارة الموانئ والخدمات اللوجستية وإصلاح السفن والوكالات التجارية والاستثمارات العقارية بالإضافة إلى إدارة الأصول.

شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق (Q.P.S.C)، وهي مدرجة في بورصة قطر (QNNS). للمزيد من المعلومات يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني: www.milaha.com

للمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل على:

هاتف: ٩٨٧٣+، فاكس: ٩٧٤٤٤٩٩٨٨٦+، البريد الإلكتروني: ysakhawy@milaha.com



Press Release

The Extraordinary General Assembly Meeting of "Qatar Quarries and Building Materials Company (Q.P.J.S.C)" – A Subsidiary of Qatar Navigation Company (Q.P.S.C) – Decided to Reduce the Company's Capital

- - September 21, 2021 - Doha, Qatar - Qatar Navigation Q.P.S.C ("Milaha") announced that Qatar Quarries and Building Materials Company (P.J.S.C.)" (the "Company") held its Extraordinary General Assembly meeting yesterday, whereas the Company's Shareholders approved the Board of Directors' recommendation to reduce the Company's authorized and paid-up capital by an amount of QAR 44.5 million, which is 47%, so that the Company's authorized and paid-up capital becomes QAR 50 million with 5 million shares at a nominal value of QAR 10 per share, instead of QAR 94.5 million with 9.45 million shares at a nominal value of QAR 10 per share. This reduction came as a result of the capital exceeding the Company's requirements and in order for the capital structure to be aligned with the Company's future vision.

Milaha's actual ownership percentage in Qatar Quarries and Building Materials Company (P.J.S.C.), is approximately 50% of the Company's capital.

-End-

About "Qatar Quarries & Building Materials Company":

Qatar Quarries & Building Materials Company was established in May 2004. The principle activity of the Company is importing gabbro mountain gravel and trading in building materials.

About "Milaha"

The company was established in July 1957 as the first public shareholding company registered in Qatar and holds commercial registration no. 1. Milaha's current activities include marine



transportation in gas, petroleum products, containers and bulk; offshore support services; port management and operations; logistics services; shipyard; trading agencies; real estate investments; and asset management.

The legal entity, Qatar Navigation Q.P.S.C., is publicly listed on the Qatar Exchange (QNNS).

For further details, please visit the company's website www.milaha.com.

For additional information, please contact:

Tel: +974 4494 9873; Fax: +974 4494 9886, Email: ysakhawy@milaha.com